« Innovative ways to empower women
as actors of sustainable change »

Organized by the CEDAW Committee (Convention on the Elimination of All
Forms of Discrimination against Women) and France

With a view to disseminating the extent of the Committee’s work in reinforcing
implementation and promotion of the 2030 Agenda for Sustainable Development and its
inextricable linkage to international human rights standards, the Committee will hold a side
event at the 62" Session of the CSW.

Prospective speakers:

Craig MOKHIBER, Chief Development, Economic and Social Issues Branch (DESIB) at the
Office of the High Commissioner for Human Rights (UNHCHR)

Silke STAAB, Research Specialist at UN Women

Francois DELATTRE, Permanent Representative of France at the United Nations
Mohammed EDREES, Permanent Representative of Egypt at the United Nations

Nicole AMELINE, Former Chair at CEDAW and Former French Minister of Gender Equality
Anne-Claire BERG, Culture and Engagement Director at Danone

Cristina LUNGHI, CEO at Arborus Fund
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« Innover pour les femmes actrices du
développement durable »

Organisé par le Comité CEDAW (Convention sur PElimination de toutes les
formes de discrimination a ’égard des femmes) et la France

Afin de partager I'étendue du travail du Comité pour la réalisation et la promotion de
’Agenda 2030 pour le développement durable et son lien indissociable avec les normes
internationales relatives aux droits de ’lhomme, le Comité organise un événement paralléle a
la 62eme session de la CSWV.

Intervenants potentiels

Craig MOKHIBER, Chef de la Branche “Enjeux économiques, sociaux et de développement”,
Haut Commissariat des Nations Unies aux Droits de 'THomme (HCDH)

Silke STAAB, Chercheur, ONU Femmes

Francois DELATTRE, Représentant Permanent de la France auprés des Nations Unies
Mohammed EDREES, Représentant Permanent de I'Egypte auprés des Nations Unies

Nicole AMELINE, Ancienne Présidente du Comité CEDAW et Ancienne Ministre pour
I'égalité de genre de la France

Anne-Claire BERG, Directrice de la Culture et de 'Engagement, Danone

Cristina LUNGHI, PDG, Fond Arborus
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